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Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

BESTYRELSESMØDE   
17. juni ´24 (kl. 17.00 – 19.30) 

Referat 
- Fraværende: Simon. Rasmus er forsinket. 

- Kommentar til dagsorden:  

- Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 

 

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time) 

1. Kort nyt fra formand og ledelse (Dialogmøde 22/5, Udviklingssamtalen med forv.) 
Dialogmødet - tema fællesskaber. Det nye formandskab fra BSU var repræsenteret. Det var en god 
oplevelse. Det blev aftalt at bestyrelserne (fra kommunens skoler) mødes to gange om året. 
Udviklingssamtalen - Forvaltningen var på besøg, her blev skolens og Børnehusets nøgletal 
gennemgået og der var en drøftelse af, hvad der af fokusområder pt. Vi har fået positiv 
tilbagemelding fra forvaltningen. 
Vi oplever, at personalet har taget godt imod de mange forandringer, som der har været de sidste 4-
5 uger.  
Vi ser ind i ansættelser i både almen og autismeafdelingen. Vi forventer at skulle ansætte i 4 
tidsbegrænsede stillinger. På skolen mangler vi tysk og der er to ansøger med tysk. Ledelsen har 
været i kontakt med Løn og Personale ang. at konvertere stillinger til faste, da manglen på tysk er 
stor. Derfor genopslås stillingerne efter i morgen, hvor der er samtaler, så de to stillinger kan 
konverteres til faste stillinger. Anne-Mette forsøger at deltage i samtalerne allerede i morgen. 
Børnehuset arbejder med sammenlægning af stuerne og er pt. ved at udvikle legezoner. 
Børnehuset er plaget af rotter på udearealerne. Der er iværksat flere tiltag for at bekæmpe disse.  
Rebekka Busted er valgt som ny repræsentant i bestyrelsen, Berit fortsætter, der er valgt en 
suppleant Rasmus. 
Autismeafdelingens klassedannelser er på plads. 
Christina Christiansen er valgt som ny repræsentant i bestyrelsen fra autismeafdelingen. 
 

 
2. Kort nyt fra elevrådet (”Olympiade”) 

Anton fortæller om trivselsdagen. Han fortæller, at mange af de mindre elever har meldt positivt 
tilbage. 
Anton spørger til bestyrelsens holdning til antallet af deltager fra de sammenlagte klasser. 
Bestyrelsen peger på to elever fra hver klasse. 
Anton og Malte skal sidste skoledag lave en årsberetning fra elevrådet. 

 
3. Kort nyt fra personalet 

Børnehuset har holdt sommer/fødselsdagsfest i sidste uge med ca. 80 deltagere. Forældreforeningen 
havde et overskud på 1700 kr. 
Autismeafdelingen har også holdt sommerfest i sidste uge. 
Almendelen har sammenlagt de mindste klasser. Det virker som om at stemningen er god og 
personalet melder tilbage, at det er gået bedre end forventet. 
Trivselsdagen er gået godt for begge afdelinger. 
Det nye forberedelsesrum er blevet godt modtaget. 

 
4. Kort nyt fra forældrerepræsentanter 

Ingen meddelelser 
 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer) 

 
Ca. kl. 17.30: 

 

5.   Frokostordning i Ønskeøen. (SR) 

      (Skal den fortsætte, skal der laves ny vurdering?) 
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Der skal træffes beslutning ift. at fortsætte frokostordningen skal fortsætte inden 30. juni. Ledelsen beder 

bestyrelsen tage stilling til, hvordan forældrene inddrages/høres ift. frokostordningen. 

Ledelsen har ved sommerfesten adspurgt forældrene om deres holdning til frokostordningen. 

Forældrerepræsentanterne har kun hørt positive tilbagemeldinger fra forældrene. Personalet er meget 

positiv indstillet overfor ordningen. 

Bestyrelsen vælger at træffe beslutning på baggrund af div. miniundersøgelser. Bestyrelsen beslutter at 

fortsætte med frokostordningen. 

 

6.   Evaluering af Klassesammenlægninger og Kapacitetsudvidelser (ST) 

      (Hele processen og forældremødet evalueres, mhp. initiativer i det nye skoleår) 

Der har været afholdt forældremøde ift. klassesammenlægningerne. Ledelse og personale har haft møde med 

to skoler fra Kalundborg, der har sammenlagte klasser. Rammerne er ikke helt sammenlignelige med Nr. 

Vedby. 

Charlotte har hørt flere positive tilkendegivelser fra forældrene og egne børn. Ros til lærerne for at deres 

arbejde med at gøre sammenlægningen til en god oplevelse for børnene. 

Jakob har hørt fra hans børn, at støjniveauet er blevet højere. Der indkøbt høreværn til de mindste klasser, 

så der er mulighed for at få ro. 

Ledelsen oplever ikke at nye forældre fravælger pga. sammenlægningen. Pt. har vi ikke hørt om fraflytning 

fra nuværende elever.  

Vi har desværre ingen afklaring ift. rammerne/strukturen for klassesammenlægninger år to. 

Bestyrelsen undrer sig over det relative begrænsede fremmøde til forældremøderne. 

 

7.   Lejrskoler til næste år (ST) 

      (Skal vi følge den traditionelle tildeling af lejrskoler, nu hvor klasserne er lagt sammen?) 

Det er planlagt, at 9. klasse skal på hyttetur til Odense i kommende skoleår. 

Ledelse beder bestyrelsen tage beslutning om lejrskole og hytteture fremadrettet. 

Bestyrelsen har besluttet følgende: 

3. klasse - hytteturen afholdes hver andet år på 3. og 4. årgang. 

6. klasse - Personalet har foreslået at 6. klasses turen rykkes til 7. klasse. Da 6. klasse har været afsted, er 

der ingen lejrskole i kommende skoleår. 

9.klasse - hytteturen fastholdes. 

 
Ca. kl. 18.30: 

Pause – med lille sommerfrokost m. smørrebrød 
Ca. kl. 18.45: 

 

 

8.   Nyt skoleår: Hvad tager bestyrelsen med sig fra i år, hvordan påvirker det indholdet af årshjulet? 

      (Årshjulet fra 2022 sendes med i bilag. Husk at både kommende indhold – og struktur for møderne, kan 

       drøftes og vurderes.) 

- Forslag til at arbejde med at almendelen får større autismeviden 

- Forslag om at søge dispensation til at få en repræsentant mere fra autismeafdelingen med i 

bestyrelsen. Ledelsen kontakter forvaltningen ang. muligheder for dette. 

- Forslag om strukturændring - mulighed for at opdele bestyrelsen i børnehus og skoledel (evt. 

autismedel), når det giver mening. Dette kunne give tid til at arbejde med f.eks. politikker/principper 

- SFO skal være mere synlige i bestyrelsesarbejdet, der skal laves mål og indholdsbeskrivelser for 

SFO. 

- Ønsker at bestyrelsen tager stilling til dagsordens struktur på første møde kommende år. Skal nyt 

fra… og spisning fylde så meget på møderne? 

- Ønsker drøftelse af nyt årshjul for bestyrelsesarbejdet. 

- Principper - herunder mobilprincip på dagsorden på et af de første møder i kommende skoleår. 
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 Ca. kl. 19.20: 

 

9.   Eventuelt. 

Ønske om endnu to forældrerepræsentanter fra autismeafdeling 

Malte ønsker at der ikke bliver slået græs i frikvarteret 

Elev- og medarbejderrepræsentanterne er på valg. Derfor siger vi foreløbig tak til dem.  

 

Næste møde 28. august kl. 17 - 19.30. Berit står for maden. 

 

(Forberedelse af bespisning næste gang:       )                            


